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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi történik azokkal a bentlakásos idősotthonokkal, 
akik nem tudják teljesíteni a szükséges feltételeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Súlyos  megállapításokat  tartalmaz  a  bentlakásos  idősotthonok,  különösen  az  állami  fenntartású
intézmények  hiányosságairól  az  Állami  Számvevőszék  májusban  megjelent  friss  elemzése.  A
dokumentum  szerint  ideiglenes  engedéllyel  működik  minden  tizedik  idősotthon,  mivel  az
intézményekben  nem  tudnak  eleget  tenni  a  személyi  és  tárgyi  feltételeknek,  ráadásul  a
többségüknek 2023. december 31-én lejár a működési engedélye.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Mi történik azokkal az idősotthonokkal, ahol 2023. december 31-én lejár a működési engedély és
nem tudják teljesíteni a szükséges feltételeket a működéshez?

2. Lehetséges, hogy kevesebb férőhely lesz az otthonokban, magasabb várólistákkal?

3.  Elképzelhető,  hogy férőhelyhiány miatt  a  családokat  vonják  be az  ápolásba és  megemelik a
minimálbér szintjére az ápolási díjat, munkaviszonyként bevezetve?

4. Terveznek-e felméréseket végezni azirányba, hogy az idősek gondozása, ápolása miatt hányan
vannak,  akik  kevesebbet  vagy  egyáltalán  nem  tudnak  teljesíteni  a  munkahelyükön,  mert  a
férőhelyek, a szociális dolgozók hiánya miatt gondoskodniuk kell idős családtagjukról és milyen a
nemi arányuk?

 



 
Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter

(LMP)

Budapest, 2022. 05. 27.
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